

Decision No. (3) of 2017

قرار رقم (3) لسنة 2017

concerning

بشأن

Amending the Fees Relating to the Transactions and Services Under the Dubai Creative Clusters Private Companies Regulations 2016

تعديل الرسوم على المعاملات والخدمات بموجب اللوائح المنظمة للشركات الخاصة في المجمعات الإبداعية بدبي لسنة 2016

After perusal of the Dubai Creative Clusters Private Companies Regulations 2016,

بعد الإطلاع على اللوائح المنظمة للشركات الخاصة في المجمعات الإبداعية بدبي لسنة 2016،

The Dubai Technology and Media Free Zone Licensing Regulations 2003,

ولوائح الترخيص الصادرة عن سلطة منطقة دبي الحرة للتكنولوجيا والإعلام لسنة 2003 ،

The Dubai Technology and Media Free Zone Decision No. 1 of 2014 concerning Licence Categories, as amended,

والقرار رقم (1) لسنة 2014 بشأن فئات الترخيص لدى سلطة منطقة دبي الحرة للتكنولوجيا والإعلام وتعديلاته،

Law No. (15) of 2016 on the Legislation issued by the Authorities of Free Zones and Special Development Zones in Dubai,

وعلى القانون رقم (15) لسنة 2016 بشأن التشريعات التنظيمية الصادرة عن سلطات المناطق الحرة ومناطق التطوير الخاصة في اماره دبي،

and by virtue of the powers vested in me under the Dubai Creative Clusters Private Companies Regulations 2016, the following decision is hereby issued:

وبموجب السلطات الممنوحة لي بموجب اللوائح المنظمة للشركات الخاصة في المجمعات الإبداعية بدبي لسنة 2016، تقرر إصدار القرار التالي:

**Definitions
Article (1)**

**التعريفات
المادة (1)**

For the purposes of this Decision, any term(s) used in this Decision (including the Schedule) shall have the meaning stipulated under the Dubai Creative Clusters Private Companies Regulations 2016.

لغايات هذا القرار، يكون للمصطلحات الواردة في هذا القرار (والجدول المرفق)، المعاني المحددة لها في اللوائح المنظمة للشركات الخاصة في المجمعات الإبداعية بدبي لسنة 2016.

**Amendment
Article (2)**

**التعديل
المادة (2)**

The Schedule of fees relating to the transactions and services provided pursuant to the Dubai Creative Clusters Private Companies Regulations 2016,

يُلغى جدول الرسوم على المعاملات المدرجة والخدمات المقدمة بموجب اللوائح المنظمة للشركات الخاصة في

enclosed in Decision No. (1) of 2017 issued by the Director General of Authority on 9 February 2017, shall be repealed and replaced with the Schedule attached to this Decision.

المجمعات الإبداعية بدبي لسنة 2016، الملحق بقرار مدير عام السلطة رقم (1) لسنة 2017 الصادر بتاريخ 9 فبراير 2017، ويُستبدل بالجدول الملحق بهذا القرار.

**Commencement
Article (3)**

**تاريخ النفاذ
المادة (3)**

This Decision shall come into force on the day it is published on the Authority's website.

يعمل بهذا القرار اعتباراً من تاريخ نشره على الموقع الإلكتروني للسلطة.

(Signed)

**Abdullah Ahmed Al Habbai
Director General of the Dubai Creative Clusters Authority**

Issued in Dubai on: 06 August 2017
Corresponding to: 14/11/1438 AH

Dubai Creative Clusters Private Companies Regulations Table of Fees – 2017

S.N.	Service Name	Applicable Fee (AED)
Incorporation / Registration of Company		
1.	Incorporation / Registration of Company	3,500 + Activity Fees ¹
Registry Amendment		
2.	Change of Company Name	2,000 per transaction
3.	Change of Parent Company Name	2,000 per transaction
4.	Change Director/ Secretary	200 per person (Maximum of 1,000)
5.	Change of Financial Year End	200 per transaction
6.	Amendment of AOA (i.e. Clauses/Articles)	500 per transaction
7.	Increase of Share Capital	3,000 per transaction
8.	Reduction of Share Capital	3,000 per transaction
9.	Transfer of Shares	3,000 per transaction
10.	Pledge Registration, Amendment, Transfer or Termination	3,000 per transaction
11.	Conversion from Branch to FZ LLC	3,500
12.	Amalgamation of Companies	3,500
13.	Continuation of Company into DCC	5,000 + Activity Fees
14.	Continuation of Company outside DCC	10,000
License Amendment		
15.	Change of General Manager	1,000
16.	Change of Company Address	500 per transaction
Winding Up		
17.	Winding Up of Company (Voluntary)	1,500
Others		
18.	Request for Extract	500 consolidated list 200 per list
19.	Re-Issue Constitutional Documents	1,000 per document
20.	Attestation – True Copy / Original Seen	100 per document
21.	Notarization – Constitutional Document	200 per document
22.	Certificate of Good Standing/ Incumbency	1,000 per certificate
23.	Company Information Letter	500 per letter
24.	Letter/NOC to 3 rd Party	250 per letter/NOC
25.	TAX Exemption Certificate	250 per certificate

Note:

* The above fees are expressed in UAE Dirhams

* Each service type is subject to AED 20 Knowledge & Innovation Dirhams or other applicable fees

¹ Activity Fees: As per the Licensing Decision